
Onnistumisia opistotyössä  
 

- Minusta Raisio-opisto on aina ollut mukava työpaikka. Työympäristö, vaikka me opet 
ollaankin hajallaan pitkin poikin, on kannustava sekä ilmapiiri kiva ja joustava.  

- Olen kokenut, että opettajaan luotetaan ja hänelle annetaan vastuuta. Te luotatte siihen, 
että opettaja osaa hoitaa työnsä parhaalla mahdollisella tavalla. Se tuntuu hyvältä.  

- Kiireestä huolimatta teillä on aina aikaa jutella, kuunnella ja vastailla viesteihin. Välitön 
yhteydenpito onkin tärkeä asia - varsinkin kun opettajilla ei ole yhteistä, kiinteää, 
päivittäistä työyhteisöä. Jaatte myös esim. ammatillisia vinkkejä ja linkkejä sähköpostilla, 
mikä on tosi hyvä ja hyödyllinen juttu.  

- Opettajiin tasaveroisesti suhtautuminen näkyy myös siinä, miten te aina kuuntelette 
opettajan näkemystä opetuksesta, kursseista, sisällöistä, kurssisuunnitelmista yms., ja 
otatte ne huomioon vaikkapa juuri opinto-ohjelmaa tehdessä. Opettajalla on mahdollisuus 
vaikuttaa työhönsä eikä uusiakaan ehdotuksia tyrmätä heti eikä ainakaan tylyllä tavalla.  

- Usein asioista voidaan myös sopia erilaisia ratkaisuja tai tehdä kompromisseja, mistä tulee 
tunne työn ja työpaikan joustavuudesta.  

- Lisäksi ihan arkisissa kohtaamisissa te kysytte aina kuulumisia ja olette kiinnostuneita. 
Kaiken kaikkiaan opistolla on mielestäni mukava ja asiallinen meininki, jatkakaa samaan 
malliin!  

- saavutettavuus ja kurssien ajankohta 

- ryhmään sitoutuminen ja jatkuvuus 

- työskentelyn monipuolisuus  

- tyytyväisyys huoltajilta 

- pienet ryhmäkoot 

- ikäjakauma oikein asetettu 

- ryhmiin sopeutuminen vaivatonta 

- sosiaallinen tapahtuma samasta aihepiiristä kiinnostuneille on merkityksellistä 

- Näkyvyys: lastenmessut, kurssien näyttelyt... 

- rauha oppimiseen  

- laatu  

- turvallisuus 

- Mielestäni opiston ohjelma on oikein monipuolinen ja mukavaa, että myös pienemmillä 

paikkakunnilla on ollut tarjolla kivoja kursseja.  

- Hienoa, etteivät kaikki kurssit ole arki-iltoina vaan myös viikonloppuisin. Sunnuntai-ilta 

on oikein hyvä liikuntakursseille, kun kaikki eivät aina arkisin ehdi niin hyvin osallistua.  

- Kieliäkin on ollut kivasti tarjolla ja rohkeasti pitäisi vain saada kurssien sisältö kiinnostavaksi 
ja ottaa kielten opiskeluun mukaan paljon myös maan kulttuuria, tapoja, musiikkia jne.  

- Opistossa on aina suhtauduttu myönteisesti uusiin ideoihin ja siihen on kannustettukin, 
joten on ollut mukavaa, kun on rohkeasti saanut tarjota omia kurssi-ideoita.  

- Opiston kursseja on myös mainostettu ihan hyvin ja kiva, että vielä on jaettu opiston 
lehtinen, jossa näkyy kaikki kurssit.  

- Minusta Raisio opistossa on hyvä tahto ja halu saada kurssit toteutumaan.   
- Minun kannalta hieno juttu, sillä näin päädyin myös Raisio opiston opettajaksi.  
- Liikuntatila on ollut oikein hyvä kaikin puolin.  



- Myös se, että yli puolet uusista kursseista toteutui, on merkittävää. Näin ollen voi ajatella, 
että markkinointi on onnistunut, sillä kuten totesitte, ihmisillä on paljon menoja  

- Mielestäni kurssien suunnittelussa on onnistuttu hyvin, koska olette ns. ajan hermolla.  
- Kurssien valikoima on todella suuri ja monipuolinen, eli moni opiskelija löytää halutun 

kurssin. 
- opetus on laadukasta ja opettajat ovat motivoituneita, eli opiskelu on hauskaa. 
- kiitos monipuolisesta Raision opiston valikoimasta! 
- Raisio-opistossa reagoidaan mielestäni kehitteillä oleviin kursseihin nopeasti asiakasta ja 

oppilaita kuunnellen.  
- Opiston opetuksessa on tietysti hyvin ongelmallista pienet tuntimäärät jotka haittaavat 

kaikkea muuta työtä, jota sisältyisi hyvinkin paljon minun alaani. Oppilaat ovat positiivisia 
ja innostuneita. 

- Suurin positiivinen muutos viime aikoina on ollut opiston nimen muutos. Se on tuonut 
mukanaan lisää uusia ihmisiä, varsinkin nuoria ja työikäisiä.  

- Opisto on onnistunut brändäyksessä; ajan hermossa on pysytty kiinni ja siitä kiitos kuuluu 
teille toimistoporukalle.  

- Lisäksi haluan vielä kiittää siitä itsenäisyydestä, joka opettajille annetaan. Se, että itseen 
luotetaan ja annetaan itse niin pitkälle määrätä kurssien sisällöistä, luo omalta osaltaan 
hyvää ilmapiiriä ja siivittää opettajia antamaan parhaimpansa.  

- minun näkökulmastani opisto on opettajalle ystävällinen ja tuntuu lämminhenkiseltä - ei 
ihan vähäpätöinen asia olekaan! 

- uskon asenteen ulottuvan opiskelijoihin asti, eli perusasiat ovat totisesti kunnossa. Tälle 
pohjalle on hyvä rakentaa monipuolista tarjontaa, joka kiinnostaa opiskelijoita. 

- Hienoa, että onnistumisetkin huomataan ja huomioidaan - kannustavaa kaikkien 
kannalta!  

- olette onnistuneet erityisesti tarkassa ja huolellisesti laaditussa tiedottamisessa sekä 
meidän opettajien henkilökohtaisessa kannustamisessa.  

- Otatte meidät opettajat inhimillisesti ja henkilökohtaisesti huomioon. Etenkin 
jälkimmäinen on mielestäni hedelmää ihan konkreettisista teoista ja eleistä.  

- Kysymyksiin ja ongelmiin reagoidaan, apua saa aina ja kannustavia sanoja ei säästellä. 
Käytävällä törmätessä kohdataan ja keskustellaan AIDOSTI ja kiireettömästi. Nämä 
välittämisestä kielivät asiat heijastuvat mielestäni suoraan asiakkaiden ja opiskelijoiden 
viihtyvyyteen ja sitä kautta myös päätöksiin siitä, jatkaako kurssia vai ei.  

- Kun opisto voi hyvin, opettajat voivat hyvin, ja asiakkaat voivat hyvin! :)  
- Opiston tuntikiintiö tuntuu sopivan kurssitarjontaan, en ainakaan minä ole kokenut 

supistuksia. 
- Välitön ja helppo kommunikointi ja kannustava fiilis. Kurssit myös syrjäseuduilla tuntuvat 

tärkeältä osalta opiston kurssitarjontaa.  
- Tieto kursseista saavuttaa asiakkaat. 
- Opistoa arvostetaan kunnissa, hyvä henkilöstö. Hyvät kokemukset kuuluvat kunnissa ja 

ihmiset haluavat ilmoittautua kursseille. 
- Kaikki on hoitunut teillä Raisiossa aina huippuhienosti hyvästä henkilökunnasta johtuen.  
- Minusta kuitenkin olette onnistuneet hyvin joustavuudessa. Jos jokin asia pitää hoitaa, 

mietitään, miten se tehdään. Tärkeintä ei ole muoto ja tekotapa vaan kaikkia osallisia 

tyydyttävä lopputulos. 

- Olette hyvin tavoitettavissa ja valmiita kuuntelemaan ehdotuksia. Pohditte aidosti 

ratkaisuja kysymyksiin ja ehdotuksiin. 



- Varmaankin kompakti pieni ryhmänne antaa joustavuutta toimintaanne, mutta myös 

varmasti avoin asenne kaikkea uutta kohtaan. TEIDÄN KANSSANNE ON HELPPO TEHDÄ 

YHTEISTYÖTÄ! 

- Mielestäni opistolla on todella hyvä henki, kaikki puhaltavat yhteen hiileen.  

- Opettaja kokee olevansa osa työyhteisöä ja häntä arvostetaan ja häneen luotetaan. 

Uskon, että nämä seikat saavat monen opettajan pysymään Raisio-opistossa. Varmasti 

arvostus ja hyvä henki heijastuvat myös kursseihin eli opettaja jaksaa ja haluaa panostaa 

kurssien sisältöihin. 

 

 

 

 


